
 

PROTOKÓŁ NR LII/2021 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 12 października 2021 r. 

 

Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 

rozpoczęły się o godz. 13.05. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

6. Sekretarz Powiatu – Łukasz Witkowski  

7. Prezes OTBS – Małgorzata Kostrzewa 

Nieobecni radni: Duda Renata, Giemza Marek, Wójcik Karol. 

 

Ad I/ Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

stwierdzenie  quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu. Otwieram 

pięćdziesiątą drugą (LII) nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Na wstępie dokonam sprawdzenia listy obecności,  

by stwierdzić, czy posiadamy wymagane kworum, by podejmować prawomocne 

uchwały. Będę odczytywać nazwiska Państwa z listy obecności, a Państwo będą 

potwierdzać swoją obecność. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, obecny. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata – nieobecna. Giemza 

Marek – nieobecny. Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. Dzień dobry Państwu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, obecna. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, obecna. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Obecny. Witam Panią Przewodniczącą, wszystkich Radnych, 

Panów Prezydentów i Naczelników naszego Urzędu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Witam serdecznie. Stec 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, obecny. Witam Cię Włodzimierzu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny. Dzień dobry. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak  Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta – Woźnicka-Kuzdak, obecna. Dzień 

dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol – nieobecny. Wrona 

Jerzy.  



3 

 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny. Dzień dobry wszystkim. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Państwa, na podstawie listy 

obecności stwierdzam, że posiadamy wymagane kworum, by podejmować 

prawomocne uchwały. Witam Państwa Radnych bardzo serdecznie. Witam 

Prezydenta Miasta – Pana Jarosława Górczyńskiego. Witam Panów 

Wiceprezydentów: Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Skarbnika 

Miasta – Pana Sławomira Kijaka. Witam naszych gości: Sekretarza Powiatu – 

Łukasza Witkowskiego oraz witam Panią Prezes OTBS – Małgorzatę Kostrzewę 

oraz wszystkich Państwa obecnych na tej sali, jak też internautów, którzy śledzą 

w tej chwili obrady naszej sesji.  

Proszę Państwa, 5 października zmarł pan Zbigniew Pacelt, Poseł na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej w latach 2005-2015. Wybitny sportowiec, pływak, 

pięcioboista, olimpijczyk, szkoleniowiec i działacz sportowy. Pan Zbigniew 

Pacelt uchwałą Rady Miasta z roku 2009 był Honorowym Obywatelem Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Uczcijmy minutą ciszy pamięć zmarłego. 

 

Radni Rady Miasta minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego Zbigniewa Pacelta. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję wszystkim. Szanowni 

Państwo i jak zwykle pewne przypomnienia. Pierwsze przypomnienie dotyczące 

tego, że w swoich wypowiedziach, jeżeli będziemy używać adresów, nazwisk 

osób trzecich pamiętajmy o tym, że musimy mieć upoważnienie  

od tych osób, ich oświadczenia, że możemy używać ich nazwisk.  

Bo pamiętamy, że obrady sesji są nagrywane, a więc, nie możemy bez tych 

upoważnień wymieniać tych nazwisk. A co do naszych danych osobowych, nie 

ma przeciwwskazań. Jesteśmy osobami publicznymi, a więc jakiekolwiek 

oświadczenia czy zgody nie są od nas wymagane. I druga informacja, jak 

zwykle, że w związku z ustawą z dnia 4 kwietnia 2019 r., jak też w związku  

z Dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady Europy z 26 października  

2016 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i innych aplikacji mobilnych 

podmiotów publicznych, wszystkie materiały samorządu na stronach samorządu 

terytorialnego muszą być przystosowane dla osób niepełnosprawnych. A więc, 

zgodnie z ww. aktami prawnymi nagrania obrad sesji Rady Miasta  

są uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  
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Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Szanowni Państwo Radni, porządek 

sesji dzisiejszej otrzymaliśmy wraz z materiałami. Są to cztery projekty uchwał. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do porządku, chciałby coś wnieść,  

czy też zmienić? Nie widzę, wobec powyższego przechodzimy do realizacji 

porządku obrad. 

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 

quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości 

lokalowych, 

2) wyrażenia zgody na wynajęcie części nieruchomości, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Jako pierwszy projekt uchwały 

dotyczący wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) prawa własności 

nieruchomości lokalowych. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę zatem Przewodniczącego Komisji o podanie 

nam opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie rozpatrzyła ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, uwagi do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego 

Artura Głąba. 
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Radny A. Głąb – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie 

Prezydencie! Pani Prezes! Szanowni Państwo! Jako, że jest to już kolejna 

propozycja przekazania kolejnych mieszkań z ZUM-u do Ostrowieckiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego. Prosiłbym o taką może ogólną 

informację na temat samego OTBS-u. Jaka jest sytuacja finansowa OTBS-u?  

Ile mieszkań powstaje? Ile wybudowano i z jakim przeznaczeniem? Myślę, że 

taka informacja zobrazowałaby nam sytuację tej spółki. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Pana Prezydenta.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni!  Szanowni Goście! Drogie internautki i internauci. Na początek 

chciałbym podziękować za pytanie, bo Ostrowiec Świętokrzyski jest takim 

miastem, które wychodzi przed szereg, pokazuje innowacyjne rozwiązania  

i wychodzi poza ramy. Najbezpieczniej byłoby nic nie robić. Natomiast, miasto 

Ostrowiec, jak Państwo pamiętacie i na co słusznie Radny zwrócił uwagę, parę 

miesięcy temu przekazaliśmy 10  mieszkań. Ta pilotażowa próba przekazania  

10 mieszkań dla spółki OTBS, bo tylko ta spółka może wynajmować, spotkało 

się z olbrzymim sukcesem i z wielkim zainteresowaniem osób wynajmujących.  

I to olbrzymie zainteresowanie, i pokłosiem tego olbrzymiego zainteresowania, 

jest właśnie dzisiejsza kolejna uchwała z przekazaniem kolejnych 6 mieszkań. 

Drodzy Państwo! OTBS, jako spółka prawa handlowego ma możliwości 

wynajęcia na wtórnym rynku mieszkań. Te pierwsze 10 mieszkań i kolejne 6,  

które za chwilę Państwo będziecie głosować, to jest ukłon w stronę 

mieszkańców, których nie stać na kupno, ale chcą być, czuć się bezpiecznie  

w wynajmie. Przewaga naszej spółki OTBS-u nad wynajmem prywatnym 

polega na tym, że OTBS, jako spółka miejska ma możliwość wynajęcia na czas 

nieokreślony. Warunek jeden, że osoba, która wynajmuje regularnie wywiązuje 

się ze swoich zobowiązań. Czytaj: płaci regularnie czynsze i opłatę  

za wynajem i nie stwarza problemów społecznych. W prywatnym wynajmie, 

często słyszymy i bywa tak, że ktoś wynajął mieszkanie, a za rok właścicielka, 

czy właściciel mówi, że rozmyślił się, ma inne plany, przekazuje mieszkanie 

córce albo sprzedaje, bo potrzebuje pieniędzy. Tu jest stabilizacja, stabilność  

i wynajęcie mieszkania od OTBS-u jest tak jak powiedziałem przewagą i daje 

poczucie gwarancji i bezpieczeństwa. Stąd, chcę podziękować na ręce Pani 

Prezes Małgorzaty Kostrzewy za inicjatywę, za to, że wspólnie tutaj  

z Dyrektorem Zakładu Usług Miejskich Łukaszem Dybcem potrafili znaleźć nić 

porozumienia, i że te mieszkania, a przypomnę to są kawalerki w większości, 
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dwa bodajże jest takie większe 33 – 35 m2, to są mieszkania usytuowane  

w różnych częściach miasta. Najczęściej we wspólnotach. I tak jak 

powiedziałem, to jest ukłon w stronę mieszkańców, których nie stać dzisiaj  

na kupno i przy tych drożejących cenach stali, która zdrożała 200%,  

przy drożejących cenach styropianu, który zdrożał 300%, przy drzewie,  

czy stolarce która też podrożała ponad 100 %. Te ceny będą za chwilę bardzo 

drogie. Jeżeli chodzi o drugą część pytania, w jakiej kondycji jest OTBS?  

To OTBS jest w bardzo dobrej kondycji. I tu jeszcze raz podziękowania dla Pani 

Prezes Małgorzaty Kostrzewy. Czego Państwo macie dowody  

w sprawozdaniach, które Państwo też macie dostępne w raportach kwartalnych 

ze wszystkich naszych jednostek. Natomiast, co do kwestii budowy, to jeszcze 

raz podziękuję Panu Radnemu Arturowi, bo faktem jest, że sukcesem 

zakończyła się budowa mieszkań na osiedlu "Merkury" – Osiedle "Gambo", tak 

popularnie może bardziej będzie to do wszystkich docierało – poprzednia nazwa 

tego miejsca, czy zakładu, który tam kiedyś funkcjonował. Ta inwestycja 

skończyła się sukcesem – 80 mieszkań sprzedanych. Nie ma, ani jednego 

pustego, i to z kolei też dało nam taki znak, że przed OTBS-em kolejne 

wyzwanie. I tutaj jestem po rozmowie z Panią Prezes, aby przygotować się  

z koncepcją budowy kolejnych bloków w systemie deweloperskim przez spółkę 

OTBS. Miasto zajmuje się mieszkaniami socjalnymi, które budujemy,  

np. ostatnio na ul. Osadowej. Co państwo też możecie dostrzec przejeżdżając  

ul. Świętokrzyską, bo tam jest dobre tempo. I dywersyfikujemy, no są 

mieszkańcy o różnych potrzebach i musimy się dopasować do różnych potrzeb. 

Mamy na sali Panią Naczelnik Annę Targowską – chcę podziękować, w tym 

tygodniu z sukcesem sprzedała kolejne działki przy ul. Kolonia Robotnicza. 

Tak? I tu powiem – radość kupujących. Dwa młode małżeństwa, które się 

bardzo cieszyły, że mieli możliwość kupienia od miasta działek pod budowę. 

Pod budowę domów jednorodzinnych. Tyle takim tytułem wstępu. I jeszcze 

zaznaczę, wyprzedzając być może Państwa pytania. Te mieszkania, które dzisiaj 

Państwo za chwilę będziecie głosować, i te 10, które przekazaliśmy jako miasto 

wcześniej, one nie są na sprzedaż i ci, którzy je wynajmują, nie mają możliwości 

wykupienia tych mieszkań, bo tu też jeden z Państwa Radnych mnie o to 

zapytał. Więc do wszystkich informacja – mieszkania są własnością miasta 

Ostrowiec, są tylko i wyłącznie wynajmowane przez naszą 100% spółkę OTBS. 

Dziękuję bardzo.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Proszę o zabranie głosu Radnego 

Mateusza Czeremchę.  

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Panie 

Prezydencie! Pani Prezes! Zaproszeni Goście! Pan Prezydent wspominał, że te 

10 mieszkań, które OTBS już wynajął, że cieszyło się ogromnym 

zainteresowaniem. Chciałem prosić o informację, ile osób wtedy przystąpiło  

do przetargów na wynajem tych mieszkań? A dla zobrazowania potrzeb 

mieszkaniowych na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski poproszę  

o informację, ile osób oczekuje na przydział mieszkania komunalnego. To jest 

jedna sprawa. Druga sprawa jest taka, że umowy jakie były zawierane  

z najemcami owych 10 mieszkań, jeśli się nie mylę, były zawierane na okres  

12 miesięcy. No i tutaj chciałbym zwrócić na to uwagę, czy ten okres nie 

powinien być wydłużony tak, żeby te osoby się czuły bardziej stabilnie, jako 

najemcy tych mieszkań. I trzecia sprawa. Sięgnąłem do Regulaminu 

wynajmowania lokali mieszkalnych znajdujących się w zasobach OTBS-u.  

I tutaj wydaje mi się, że jest pewien błąd w tym Regulaminie §5 w ust. 4 

widnieje, że komisja składa się od 2 do 4 osób. To jest komisja, która rozpatruje 

oferty potencjalnych najemców. Natomiast, w ust. 6 jest zapisane,  

że posiedzenie komisji jest ważne, jeżeli bierze w nim udział co najmniej  

3 członków. Tu mi się wydaje, że jest nieścisłość i należałoby to moim zdaniem, 

w tym regulaminie, jakby usystematyzować ten zapis tak, żeby nie było 

wątpliwości, czy posiedzenia komisji w składzie 2 osobowym będą ważne,  

czy też nie. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o odpowiedź. 

Prezydent Miasta J. Górczyński – Poproszę Panią Prezes o takie syntetyczne, 

krótkie wystąpienie.  

Prezes OTBS – M. Kostrzewa – Witam serdecznie. Witam serdecznie 

wszystkich zebranych: Panią Przewodniczącą, wszystkich Państwa Radnych, 

oczywiście Panów Prezydentów i pozostałych uczestniczących w tej sesji. Pan 

Radny życzył sobie dokładnych informacji w zakresie zainteresowania 

mieszkaniami. Mogę się tu odnieść do tych 10, które były przekazane w lutym. 

Wynajmowaliśmy je od miesiąca marca. Więc, na te 10 mieszkań wpłynęły  

52 wnioski, jeśli chodzi o zainteresowanie. Komisja dokonała analizy tych 

wniosków. Oczywiście ze względów formalnych i tutaj zapisu w regulaminie, 

jeśli chodzi o dochody, jeśli chodzi o tytuły własności do lokali, żeby te osoby 

nie były właścicielami innych lokali na terenie gminy. I do licytacji zostało 
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zakwalifikowanych 36 wniosków. Muszę powiedzieć, że zgodę oczywiście  

na taką proponowaną wyjściową stawkę czynszową, jeśli chodzi  

o postępowanie, w tych licytacjach, to Rada Nadzorcza zgodnie z wnioskiem 

Zarządu OTBS zaakceptowała stawkę 10,50 zł z metra. Jeśli chodzi o licytację 

w różnych lokalach, one się wahały. Były mieszkania, gdzie było dwoje 

chętnych, prawda, do mieszkania, były też mieszkania, szczególnie  

te 2-pokojowe, bo mieliśmy dwa takie. No to było i 12 osób zainteresowanych  

w takich mieszkaniach. I stawki zostały wylicytowane tam, gdzie było  

no mniejsza ilość chętnych, od kwoty 10,50 zł do kwoty 28,50 zł z metra. 

Wszystkie te mieszkania są wynajmowane. No, do nas informacja już wcześniej, 

którą przekazał Pan Prezydent w radio, w prasie, też się ukazała, że będzie 

kolejna tura, prawda, takich mieszkań, więc zainteresowanie jest bardzo duże. 

Ci ludzie już do nas dzwonią, już pytają. Prosimy by śledzić strony naszej firmy, 

stronę internetową – tam będą na bieżąco informacje przekazywane. 

Oczywiście, najpierw Państwo musicie wyrazić zgodę poprzez podjęcie tej 

uchwały, a później tu we współpracy z Panem Prezydentem, z Panią Naczelnik 

Targowską, będziemy już formalne, będzie następować formalne przekazanie 

tych mieszkań. Jeśli chodzi o tutaj, Pan zasugerował, że tak powiem, pomyłkę  

w tym Regulaminie. Minimalnie jeszcze będziemy przed tym, będzie on 

korygowany. Na pewno to zostanie poprawione. Myślę, że tu w poprzednim 

przypadku Komisja czteroosobowa pracowała w pełnym składzie.  

Ale oczywiście ten zapis zostanie poprawiony. Także, no nie wiem, co jeszcze 

Państwa może interesować. No, tak jak tu Pan Prezydent powiedział – mamy 

dokładnie zarówno Państwo tutaj w uchwale, w uzasadnieniu do uchwały,  

jak i później w akcie notarialnym, mamy dokładnie napisane, że te mieszkania 

są przeznaczone do wynajęcia. I, no tak jakby, tu też zaletą tego jest, że nie 

jesteś zagrożony, że jak Pan Prezydent wcześniej powiedział, że za chwilę 

właściciel zmieni zdanie: "Musicie Państwo opuścić mieszkanie." Nie, tutaj 

istotną rzeczą jest jeszcze, do takiego rozwiązania posunęliśmy się, że jest to 

umowa o tzw. najem instytucjonalny, a głównie polega to na tym, że wcześniej 

jest w formie notarialnej poddanie się dobrowolnej egzekucji, czyli gdyby ktoś 

nie spełniał wymogów, czyli nie płacił, wtedy ta procedura windykacyjna jest 

dużo prostsza przy tym oświadczeniu podpisanym przez notariusza, że się 

poddają Ci Państwo, którzy podpisują umowę dobrowolnej egzekucji. Myślę,  

że chyba tyle bo nie chciałabym Państwa tutaj zanudzać. Jeżeli są jakieś pytania 

to jestem do dyspozycji.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję Pani Prezes. Proszę Radny 

Artur Głąb.  

Radny A. Głąb – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Pani 

Prezes, chciałbym dopytać bo Pan Prezydent wspomniał o budowie mieszkań  

w systemie deweloperskim. Natomiast, czy OTBS buduje, planuje budowę 

mieszkań nie w systemie deweloperskim? I w systemie, no nie na sprzedaż, a na 

wynajem, czyli jakby w formie tej, która jest formą przekazania i później 

wynajmu podczas tej uchwały, ale chodzi mi o mieszkanie, które były  

od początku wybudowane i przeznaczone właśnie w takim celu. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o odpowiedź. 

Prezes OTBS – M. Kostrzewa – Na ten moment jeszcze nie ma. Nie, nie jest 

podjęta żadna decyzja w tej sprawie. Co prawda, rozważaliśmy wszelkie tutaj, 

zarówno z Radą Nadzorczą, jak i z właścicielem możliwości budowy,  

ale powiem szczerze, że było to na etapie, kiedy był wdrażany głośny program, 

że tak powiem rządowy. Ale tam wiedzieliśmy, że proponowana stawka 

czynszowa i gdyby było, była przynajmniej w początkowej wersji 30 zł z metra 

– myślę, że mieszkańców naszego miasta, no nie stać na taką stawkę, dlatego 

zobaczymy, jak się będzie rynek zachowywał. Na ten moment nie mamy takiej, 

nie podejmujemy decyzji o budowaniu mieszkań na wynajem. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Radny Mateusz 

Czeremcha o zabranie głosu, proszę. 

Radny M. Czeremcha – Bardzo dziękuję Pani Prezes za wyczerpującą 

odpowiedź na pytania. Natomiast, przekazując te 6 mieszkań do OTBS-u, 

uszczuplamy zasób mieszkań komunalnych i z tego też względu chciałbym 

ponowić moje pytanie w problemie osób, które oczekują na przydział mieszkań 

komunalnych. Jak jest długa lista tych osób? Ile osób oczekuje na takie 

mieszkania komunalne? I czy w tym zakresie nie powstaną jeszcze większe 

problemy z otrzymaniem mieszkania komunalnego? Bo, no w tej chwili tylko 

przekazujemy te mieszkania z ZUM-u do OTBS-u, jak rozumiem? Natomiast, 

no nie przybywa mieszkań, tak? W zasobie mieszkaniowym Gminy Ostrowiec. 

Dlatego proszę o odpowiedź na pytanie, ile osób oczekuje na przydział 

mieszkania komunalnego? Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę Panie Prezydencie 

o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – No ja widzę, że przybywa mieszkań  

w Ostrowcu Świętokrzyskim. Trzeba jeździć i chcieć widzieć. Zapraszam  

na ul. Parkową, na ul. Osadową. To są ostatnie realizację. Co do ilości osób 
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oczekujących, Pan Dyrektor ZUM-u Łukasz Dybiec, który no nie jest na sesji, 

bo sesja jest online, więc prześle Panu taką precyzyjną odpowiedź. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Radny Dariusz 

Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Dziękuję bardzo, Pani Przewodnicząca. Udało mi się 

otrzymać głos. Wysoka Rado! Panowie Prezydenci! Pani Prezes! Jeden z moich 

przedmówców, kolega Radny zwrócił uwagę na fakt, iż umowy zamieszkania, 

które są przekazywane, obejmują okres 12 miesięcy. Proszę o odpowiedź, jakie 

są kryteria przedłużenia umowy na kolejne miesiące i kto o tym decyduje,  

bo tego jakoś brakło w dzisiejszej wypowiedzi. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę o odpowiedź.  

Prezes OTBS – M. Kostrzewa – Każdy z mieszkańców ma możliwość 

przedłużenia tej umowy. Jeżeli spełnia warunki, nie ma żadnego problemu, 

może tu postąpiliśmy, że tak powiem z pewną dozą ostrożności, żeby zobaczyć, 

jak ci nowi najemcy będą się wywiązywać z tych umów. Dlatego na pewno  

i przy podpisywaniu była taka rozmowa. Rozmawialiśmy. Będą, ci, którzy 

spełniają podstawowe warunki, oprócz, prawda, płacenia i nie zakłócają jeszcze 

porządku, mogę tu potwierdzić ze stuprocentową gwarancją, że umowy będą 

przedłużone. Zastanowimy się może, ale myślę, że to jest taki okres wzajemnej 

próby. Czy Państwo ci, którzy się zdecydowali są, że tak powiem zadowoleni? 

No myślę, że tak, bo nikt nie zrezygnował. Natomiast, my mamy możliwość 

oceny naszego klienta. Czy będzie to klient, który płaci? No, tylko i zachowuje  

i nie przeszkadza innym w zamieszkaniu. O to nam przede wszystkim chodziło 

w tym zapisie.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Artur Głąb. 

Radny A. Głąb – Ja już dziękuję za pytanie.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – To chyba Mateusz Czeremcha 

jeszcze prosił o głos. Proszę bardzo. 

Radny M. Czeremcha – Dziękuję Pani Przewodnicząca. To nie pierwszy raz, 

kiedy na sesji zadaję pytanie o ilość osób oczekujących na mieszkania 

komunalne. Poprzednim razem, kiedy na sesji takie pytanie zadałem, również 

Pan Prezydent obiecywał, że taką informację mi prześle, udostępni. Do dnia 

dzisiejszego nie dowiedziałem się, ile takich osób jest oczekujących. Dlatego, 

proszę Panią Przewodniczącą o zachęcenie Pana Prezydenta do udzielenia 

odpowiedzi na zadane pytanie. I prosiłbym o udzielenie odpowiedzi na pytanie 

przed głosowaniem. Dziękuję. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. No nie wiem, czy Panie 

Radny, czy Pan Prezydent na ten moment posiada taką wiedzę? No nie wiem, 

Panie Prezydencie, czy jest Pan w stanie udzielić teraz odpowiedzi?  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Nie. Tak, jak powiedziałem Dyrektor  

ZUM-u – Łukasz Dybiec w imieniu miasta Ostrowiec Świętokrzyski prowadzi 

te sprawy i taką odpowiedź na piśmie Pan dostanie. Obiecuję, że ta odpowiedź 

będzie w przyszłym tygodniu. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej wniesienia wkładu niepieniężnego 

(aportu) prawa własności nieruchomości lokalowych. Przystępujemy  

do głosowania. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha  Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, pomimo wątpliwości, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata, nie mamy. Giemza, 

nie ma. Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona –Wrona Jerzy, za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości lokalowych (załącznik 

nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LII/107/2021 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wynajęcie części 

nieruchomości. Chodzi tu o nieruchomość o powierzchni 38 m2, zlokalizowaną 

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Aleja 3 Maja. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Kamila 

Stelmasika – Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wynajęcie 

części nieruchomości o powierzchni 38m2, położonej w Ostrowcu 
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Świętokrzyskim przy ul. Aleja 3 Maja. Przystępujemy do głosowania. Choinka, 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha  Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata, nie ma. Giemza,  

nie ma. Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec  – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny –  Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, proszę Państwa,  

że uchwałę tę też podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie części nieruchomości (załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LII/108/2021 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały  

zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę Włodzimierza Steca, Przewodniczącego Komisji o zabranie 

głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Mariusz Łata. 

Radny M. Łata – Nie, fałszywy alarm, ale Pani Przewodnicząca nie mam uwag 

do tej uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Tak? To proszę, Artura Głąba  

o zabranie głosu.  

Radny A. Głąb – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie 

Prezydencie! Szanowni Państwo! Moja opinia dotyczy punktów mówiących  

o zabezpieczeniu środków w kwocie 50 tys. zł na dotację podmiotową dla Biura 

Wystaw Artystycznych. Jak czytamy, środki na ten cel zostały 

wygospodarowane poprzez zmniejszenie planowanych wydatków związanych  

z ochroną zdrowia. Szanowni Państwo, uważam, że powinni Państwo poszukać 

innego źródła finansowania tego wydatku osobowego. Te środki natomiast 

związane z ochroną zdrowia powinny pozostać i być przeznaczone na inny cel 

związany z ochroną zdrowia. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Mateusza Czeremchę. 
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Radny M. Czeremcha – Dziękuję, Pani Przewodnicząca, no ja również uważam, 

że błędem jest już w sytuacji kolejnej fali pandemii zmniejszanie środków 

wydatkowanych z budżetu na ochronę zdrowia. Chciałbym zadać pytanie. Czy 

nie ma innego źródła pokrycia tego wydatku osobowego na odprawę dla Pani 

Dyrektor, która prawdopodobnie odejdzie na emeryturę? I chciałbym zapytać, 

jaką kwotę Gmina Ostrowiec Świętokrzyski przeznacza na promocję? Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, przy projekcie tej uchwały? Nie 

widzę, w takim razie proszę o odpowiedź, Panie Prezydencie. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Szanowni Państwo! To jest bieżące 

przesunięcie. Kolejna zmiana w budżecie miasta. W tej chwili tam, gdzie 

jesteśmy po przetargach, tam, gdzie pojawiają się oszczędności, tam są 

przesunięcia. Za chwilę takie przesunięcia mogą być w drugą stronę. Co do 

ochrony zdrowia, to miasto Ostrowiec Świętokrzyski wspiera, niestety bardzo 

mocno zaniedbany szpital powiatowy w Ostrowcu Świętokrzyskim, który 

boryka się z olbrzymimi problemami, z katastrofalnymi długami i powiem,  

że dużym wysiłkiem pracowników tego szpitala jeszcze ten szpital funkcjonuje. 

Jak Państwo widzicie, wspieramy bardzo mocno i Państwo też głosowaliście, bo 

w ostatnim roku wielokrotnie nad takimi dotacjami celowymi dla szpitala:  

i na remont, i na zakup urządzeń, i na zakup łóżek, i na zakup wyposażenia.  

I zapewniam Państwa, że to nie koniec. Żałuję tylko, że niestety takie duże 

potrzeby, w tym szpitalu są, i że doprowadzono do takiego, do takiej trudnej 

sytuacji finansowej, gdzie dług jest, no olbrzymi w tym szpitalu. Przypomnę 

jeszcze dla ścisłości, o czym Państwo wszyscy wiecie, że za ochronę zdrowia na 

szczeblu samorządowym odpowiadają powiaty, nie miasta. Natomiast, co do 

środków, które są w promocji, to w każdym budżecie one są czytelne.  

Od samego początku Państwo widzicie jaka to kwota, więc ja nie rozumiem tu 

do końca  pytania. Przesunięcie, jest tak jak mówimy, na bieżące 

funkcjonowanie jednostki, Biura Wystaw Artystycznych. I tak, jak Państwo 

słusznie zauważyliście, to też nie jest tajemnicą, jest ogłoszony konkurs  

na nowego dyrektora. Wieloletnia Dyrektor, mam nadzieję, że też będziemy 

mieli przyjemność wspólnie Ją pożegnać i mam nadzieję, że stanie się to  

na normalnej sesji, żebyśmy mogli wręczyć Pani Dyrektor Jolancie Chwałek 

kwiaty i wyrazy podziękowania za wiele lat pracy na rzecz środowiska 

artystycznego miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. A co do przesunięć  

w budżecie, to tak jak powiedziałem, takich przesunięć na kolejnych sesjach też 

będzie wiele w różne strony. Dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś 

chciałby? Proszę Mateusz Czeremcha.  

Radny M. Czeremcha – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Nie sposób odnieść 

innego wrażenia jak takie, że Pan Prezydent uchyla się od odpowiedzi na 

pytanie. Chciałbym zauważyć, że na terenie Rzeczypospolitej Polskiej 

obowiązuje ustawa o samorządzie gminnym. I zgodnie z tą ustawą rada gminy 

jest między innymi organem kontrolującym działalność wójta, burmistrza  

i prezydenta. Stąd też, obowiązkiem Prezydenta Miasta jest odpowiedź  

na zadawane pytania. Dlatego, jeżeli na tej sesji, na tych obradach obowiązuje 

taka ustawa o samorządzie gminnym, chciałbym ponowić moje pytanie, jakiej 

wysokości środki w roku 2021 miasto Ostrowiec Świętokrzyski przeznaczy, 

przeznacza na promocję. I proponuję, ażeby z środków na promocję 

sfinansować ten wydatek osobowy. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy odpowie Pan 

Prezydent, czy ktoś wyznaczony przez Pana? 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Tu, powiem jeszcze 

raz; wszystko jest czytelne, jasne. Proszę sobie przeczytać w budżecie, ile jest 

środków przeznaczonych na promocję. Nie znam 250 stronicowego budżetu  

na pamięć i tyle w tym temacie. Ta kwota się cały czas nie zmienia. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Mateusz Czeremcha. 

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca! Zwracam się teraz do Pani  

z apelem o to, aby zachować powagę tej sesji i radny ma prawo zadawać 

pytania. A obowiązkiem prezydenta jest na pytania odpowiedzieć. Dlatego 

nalegam ponownie, jeżeli takiej odpowiedzi nie uzyskam, no to wtedy będę 

musiał skorzystać z innej drogi na zdyscyplinowanie Pana Prezydenta. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. 

Radny Wł. Sajda – Mogę być Pani Przewodnicząca? Chciałem zabrać głos.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę, Pan Radny Sajda. 

Radny Wł. Sajda – Mogę być,Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie 

Prezydencie!  

Ja chciałem zabrać głos w tym temacie, żeby pieniądze znaleźć z promocji 

miasta. No, ale z tej promocji miasta też jak się zabierze, to nie będzie dotacji 

np. na sport, który naprawdę ten sport brakuje dużo, no pieniędzy, które 

otrzymuje. z promocji miasta. Będzie i tak nadszarpnięty, i niepotrzebnie tutaj, 

żebyśmy brali pieniądze z promocji miasta. Pani Przewodnicząca i Panie 
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Prezydencie! Nie może tak być, że jednym tu zabierzemy z promocji miasta. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby 

z Państwa zabrać głos? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Przechodzimy do głosowania: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Mateusz Czeremcha.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem przeciw. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata, nie ma. Giemza 

Marek, nie ma. Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, wstrzymuję się.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Aron Pietruszka. 

Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca, Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, proszę Państwa,  

że przy 16 głosach za, 1 przeciwnym i 3 wstrzymujących, uchwałę podjęliśmy.  

 

Radni RM przy 16 głosach za, 1 przeciwnym i 3 wstrzymujących podjęli uchwałę 

zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na rok 2021 (załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LII/109/2021 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I ostatni już na sesji 

nadzwyczajnej projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę 

Przewodniczącego o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Głosujemy: 

Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha  Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  
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Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Pani Przewodnicząca, ja chciałam zadać jedno pytanie jeszcze 

przed głosowaniem, tylko Pani Przewodnicząca nie zauważyła. Może w takim 

razie… 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pani Radna, czy to pytanie,  

to będzie miało wpływ na głosowanie Pani?  

Radna G. Maj – To znaczy, no chciałabym zapytać.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Bo ja już teraz jestem w trakcie 

głosowania, więc ja nie mogę w tej chwili już udzielać głosu. Chyba,  

że po głosowaniu udzielę jeszcze Pani głosu.  

Radna G. Maj – Ja zadam może pytanie po głosowaniu, a teraz zagłosuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W takim razie – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca, Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Jerzy Wrona.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, proszę Państwa,  

że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029 

(załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LII/110/2021 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Pani Radna o zabranie głosu. 

Radna G. Maj – Bardzo dziękuję. Pani Przewodnicząca! Szanowna Rado! Panie 

Prezydencie! Szanowni Internauci! W wyjaśnieniu do niniejszej uchwały jest  

w pkt. 2 informacja, że zostało nowe przedsięwzięcie "Miasto od Nowa" – 

wymiana bilateralna. Jest to projekt, który ma być realizowany w latach 2021-

2024. A na jego realizację przeznaczono prawie 800 tys. zł. Chciałabym zadać 

pytanie, na czym będzie polegała ta wymiana i z jakimi instytucjami? Na jakie 

potrzeby, ta wymiana bilateralna, będzie? Z jakimi państwami będziemy tutaj tą 

wymianę realizować i jakie będą tutaj przedsięwzięcia realizowane? Chciałabym 

uzyskać taką odpowiedź. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Panie Prezydencie. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Dziękuję Pani Radnej za pytanie. To są 

środki, które miasto Ostrowiec Świętokrzyski dzięki zaangażowaniu 3 tysięcy 

mieszkańców i ponad 110 pomysłów, które zostały zgłoszone, zdobyło  

w ramach, tzw. funduszy norweskich. I to co Pani Radna Grażyna Maj zapytała, 

to są właśnie, część tych norweskich środków jest przeznaczona na studyjne 

wizyty, na porównywanie się, na benchmarking między partnerami, którzy są 

donatorami, którzy nam te pieniądze w 100% przekazali. Więc, dopiero  

od przyszłego roku, bo to będzie dopiero Wieloletnia Prognoza, więc  

w przyszłym roku mam nadzieję, że zaczniemy uruchamiać ten program, tzw. " 

NORWESKI" i wiele działań w Ostrowcu Świętokrzyskim z tych 3 mln 400 tys. 

euro będzie fizycznie realizowane. I stąd, ta kwota jest zabezpieczona  

na przyjazd ich ekspertów, na wyjazd naszych osób na tą wymianę bilateralną. 

Mam nadzieję, że na kolejnej sesji też Państwo będziecie mieli możliwość 
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głosowania innych uchwał związanych właśnie z tymi środkami norweskimi, 

które też powodują taką trochę reorganizację w systemie miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, bo te środki norweskie są dedykowane. One są na bardzo 

określone cele przeznaczone i dzisiaj musimy już rozpocząć procedurę 

przygotowywania się do określonych przetargów, do określonych zadań. I stąd, 

takie zadania są wprowadzane. Będą kolejne na kolejnych sesjach.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. 

Radna G. Maj – Bardzo dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Państwa, w tym momencie 

porządek obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej wyczerpaliśmy, ale zanim 

zakończę obrady tej sesji, chcę Państwa Radnych poinformować, że w biurze 

Rady Miasta mamy zaproszenia – wszyscy radni, na święto Edukacji 

Narodowej, które odbędzie się 18 października br. o godz. 15.00 w sali kinowej 

Ostrowieckiego Browaru Kultury. Kto ma z Państwa ochotę, myślę, że wszyscy, 

w takim razie proszę o odbiór tych zaproszeń.  

 

Ad IV/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wyczerpaliśmy porządek obrad,  

tak jak wspomniałam, zamykam więc obrady pięćdziesiątej drugiej (LII) 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Dziękuję 

Państwu bardzo. Do widzenia. 

 

Nadzwyczajna sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się  

o godz. 13.52. 

 

Przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Irena Renduda-Dudek 

 

Protokołowały: 

Marta Kamińska  

Magdalena Połetek 


